
 

 

 
 
 
 
 
 
 

REUNIÓ AMB L'INTENDENT DE LA  RP TERRES DE L'EBRE 
28-01-2009 

 
Dimecres, vàrem celebrar la reunió periòdica entre l'administració i el cap 
regional i els sindicats, els temes tractats van ser els següents: 
 
Se’ns va informar de l’enquesta pel canvi d’HORARI D’ENTRADA que es va 
realitzar entre, aproximadament, el 50 % del personal destinat a escamot, i per 
una majoria de 2/3 va guanyar el canvi de franja horària d'entrada. Amb la 
qual cosa es durà terme aquest canvi.  
 
Es van tractar els següents temes:  
 
ARRO: No hi haurà cap increment de personal com a mínim fins al juny que 
Pugui arribar agents de pràctiques, per tant, els horaris es mantindran tal com 
estan. Els supòsits de reclamació de dietes, s’estudiaran per part de l'intendent. 
TASCA REALITZADA: El cap de la regió esta molt content de la feina 
realitzada fins ara i això es transforma en 75 propostes de felicitació i 5 
propostes de medalla. 
ACUMULACIÓ DE FEINA A INVESTIGACIÓ: A causa d'un plantejament 
erroni, per part de la casa, sobre les dimensions de la Regió, el volum de treball 
excedeix del nombre d'efectius assignats, igual que a ARRO, fins el juny no hi 
haurà més personal. 
DEFICIÈNCIES DE LES COMISSARIES: Hem denunciat diverses deficiències 
de les comissaries, els caps han pres nota i al realitzar l'informe de seguretat 
ho tindran en compte, tanmateix algunes coses ja estan en camí de resoldre’s. 
 
La propera reunió es durà a terme el 31 de març de 2009 a les 16'00 h. a 
la Comissaria de Gandesa. 
 
 
Tortosa, 29 de gener de 2009 
 
Oscar LJ Moratilla, delegat del CAT a les Terres de l'Ebre 


